
Protokół nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

przeprowadzonego  w dniu 28.10.2024 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5. Informacja Dyrektora Świętokrzyskiego Parku Narodowego dot. poszerzenia parku o 

tereny położone w gminie Masłów 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

c) w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 

pn. „Termomodernizacja hali sportowej w Masłowie Pierwszym i budynku szkoły oraz 

CUWGM w Woli Kopcowej” 

7. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku poz. 3838) 

w dniu 28 października 2024 roku o godzinie 15:00 w budynku Urzędu Gminy w Masłowie, odbyło 

się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury. Pomocy Społecznej i Promocji Gminy. Wspólnemu 

posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. Posiedzenie Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, przewodniczył Przewodniczący Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy – Mateusz Durlik. Obecni byli członkowie 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy wg. załączonej listy obecności. 

W obradach Komisji uczestniczyli: Wójt Gminy – T. Lato, Skarbnik Gminy – R. Szechnicki, 

Sekretarz Gminy – Z. Zagdański, Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej – 

D. Korczyński, Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Masłów – A. Borycka. 

 



 

Ad. 2. 

Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 radnych – z 5 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła  

Ad.4 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 

zawartych w protokole. 

Komisja w głosowaniu  5 „za”, jednogłośnie przyjęła protokół nr 4/2024 poprzedniej 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów z dnia 23 

września 2024 r. 

 

Ad.5 

Informację Dyrektora Świętokrzyskiego Parku Narodowego dot. poszerzenia parku o tereny 

położone w gminie Masłów przedstawił dyrektor Świętokrzyskiego Parku Narodowego Jan 

Reklewski. Radni brali udział w dyskusji, m.in Radna T. Jagiełło pytała, czy wśród terenów 

poszerzanego Parku są tereny prywatne? Dyrektor odpowiedział na pytania, teren Parku nie będzie 

wchodził na tereny prywatne,  

Przewodniczący Komisji M. Durlik zapytał o udostępnienie terenów do zbierania runa leśnego, 

czy może tam coś ulec zmianie, czy jest możliwa zmiana rozporządzenia bez uzgodnienia. 

Dyrektor odpowiedział, że jest możliwa zmiana rozporządzenia bez uzgodnienia, jednak wyjaśnił, 

że on takich zmian nie dokona, a dokonywanie takich zmian przez jego następców jest możliwe 

ale nie byłoby to rozsądne. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła 

przestawioną informację. 

 

 

 

 



Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił szczegółowo 

Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. Radni dopytywali o poszczególne punkty budżetu 

dotyczące m.im. inwestycji związanych z termomodernizacją budynków. Wyjaśnień udzielał 

Skarbnik – R. Szechnicki, Wójt T. Lato oraz Kierownik D. Korczyński.  

Radny M. Fąfara zapytał czy termomodernizacja zakłada jakieś remonty w środku, Wójt 

odpowiedział, że termomodernizacja zakłada tylko remonty na zewnątrz.   

Radny M. Fąfara zapytał jeszcze o środki jakie pozostały na kastrację zwierząt, czy jest wiadomo 

na ile zwierząt nam one wystarczą? Wójt udzielił odpowiedzi na pytanie, mówił że największym 

problemem jest w chwili obecnej utylizacja zwierząt padłych. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 3, przeciw: 0, wstrzymujących się: 2, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (3), Mateusz Fąfara, Teodora Jagiełło, Michał Leśkiewicz 

przeciw (0)  

wstrzymujących się (2) Mateusz Durlik, Wojciech Haba 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031, przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, zmiany wynikają ze zmian 

wprowadzonych do uchwały budżetowej.  

Radny M. Fąfara zapytał czy realizacja inwestycji termomodernizacji nie spowoduje, że zabraknie 

nam pieniędzy na infrastrukturę drogową, czy te termomodernizacje nie mogłyby poczekać? Wójt 

odpowiedział, że prowadząc te działania cały czas zmniejszamy koszty utrzymania budynków 

publicznych, zapewnił, że przy dofinansowaniach zewnętrznych gmina utrzyma dobra kondycję 

finansową biorąc pod uwagę realizację inwestycji.  

Radny M. Leśkiewicz zapytał z czego wynika zmniejszenie środków na budowę chodnika w 

Wiśniówce. Odpowiedzi udzielił Skarbnik, wynika to z ceny uzyskanej po przetargu. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 3, przeciw: 0, wstrzymujących się: 2, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

 



Głosowanie imienne:   

za (3), Mateusz Fąfara, Teodora Jagiełło, Michał Leśkiewicz 

przeciw (0)  

wstrzymujących się (2) Mateusz Durlik, Wojciech Haba 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja hali sportowej w Masłowie Pierwszym i budynku szkoły 

oraz CUWGM w Woli Kopcowej” przedstawił Wójt Gminy – T. Lato oraz Kierownik referatu 

Promocji i Rozwoju Gminy Masłów – A. Borycka, która wyjaśniła, że podjęcie tej uchwały jest 

konieczne, żeby móc zawnioskować o środki z dofinansowania zewnętrznego. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 2, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1, brak głosu: 

0, nieobecni: 2 

Głosowanie imienne:   

za (2), Mateusz Fąfara, Teodora Jagiełło,  

przeciw (0)  

wstrzymujących się (1) Mateusz Durlik 

nieobecni (2) Wojciech Haba, Michał Leśkiewicz, 

Ad. 9 

Sprawy inne. 

Ad. 10 

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 17:50. Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji 

podziękował za udział w komisji i  zakończył obrady Komisji Oświaty. 

Protokolant: Aneta Krawczyk                              

                                                                                        Przewodniczący Komisji     

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy                                                            

                                                           Mateusz Durlik 


